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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Katarina Filipović (SDP) je na 14. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 24. studenog 2022. godine postavila vijećničko 
pitanje: 

„Dobila sam jedan anoniman mail od strane građana koji ću pročitati. Ne znam da li su ostali 
vijećnici dobili ovaj mail. Pitanja su upućena direktoru komunalnog poduzeća, pa bih molila da 
odgovori građanima na ta postavljena pitanja: 

Nedavno je komunalno poduzeće za potrebe direktora kupilo ili uzelo u najam najskuplji model 
limuzine Škoda familije-Škodu Superb. Da li je bilo potrebno kupiti ovako luksuzno vozilo ili se 
moglo uštedjeti kupivši skromniju klasu? 
Zanima me koju cijenu ste platili za ovakvu limuzinu, koliko plaćate mjesečni najam sa pdv-
om? 
Dobili smo informaciju da ste osim povećanja plaća većini za 7%, a nekima i za 10-15% za 
mjesec listopad djelatnicima isplatili povelike stimulanse na plaću kao nagradu za dobar rad, 
ukupno 70.000 kuna na mjesec. Da li planirate još takvih nagrada? 
Za naredne mjesece od listopada 2022. svaki djelatnik dobiva 500 kn za topli obrok mjesečno, 
što je oko 50 000 kn mjesečno za sve zaposlenike odnosno 600.000 kn na godinu.  
Pitam se da li to imaju i u drugim firmama, školama, vrtićima? 
Kroz 2022.godinu imali ste nekoliko TeamBuilding putovanja sa rukovoditeljima na trošak 
tvrtke. 
Da li imate još koje putovanje u planu?  
Nedavno ste imali feštu za kraj godine u kojoj ste pozvali sve djelatnike u jedan agroturizam. 
Je li trošak autobusa, hrane, pića i glazbe plaćen novcem građana ili su djelatnici sami platili 
troškove fešte? 
Zanimljivo bi bilo znati kako se to u poslovnim knjigama prikazuje.  
Reprezentacija obično nije zamišljena da prikazuje takav tip rashoda, pogotovo kad se radi o 
zaposlenicima.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Donald Blašković, direktor TD 1.Maj d.o.o.: 
„Što se tiče anonimnog maila i konkretno pitanje za komunalno poduzeće odnosno osobno za 
mene, što se tiče službenog vozila, komunalno poduzeće 1. Maj je imalo službeno vozilo 
Škodu Octaviu koji je bio na operativni leasing. Na žalost, mi smo htjeli to vozilo otkupiti 
međutim zbog operativnog leasinga ga nismo mogli, nije nam bilo dozvoljeno te smo išli u 
nabavku novog. Trenutno na lageru nema niti jedno vozilo za kupiti. Ono što se mora kupiti se 
mora čekati četiristo dana tako da ono na što smo se mi odlučili, odlučili smo uzeti u najam 



vozilo. Mjesečni najam iznosi 4.800 kuna i pokriva sve troškove, od servisa, guma, sve ono 
što ide. Vozilo nije kupljeno, nego je u najmu. Što se tiče plaća, plaće su dignute sedam posto, 
dignuta je osnovica i prihvatili su se dijelovi što je Vlada podigla neoporezive dijelove. Dar u 
naravi se povećao sa 500,00 na 1.000 i sve ove druge, da ih sada ne spominjem, osim 
božićnice koja se nije povećala na maksimalni iznos od 5.000 kuna. Ona je do sada bila 2.500 
i sada se povećala na 3.000 kuna. Što se tiče team buildinga i fešte, bio je jedan team building 
i bila je fešta. To su sve događaji koji su bili i prijašnjih godina i prikazani su kao dar u naravi, 
kako se i moraju prikazati, a ne kao kad idete na ručkove.“  
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